

诚聘总校长

华夏中文学校是休斯顿最大的中文学校，具有 30 年办学历史。目前学校在大休斯顿地区有八所分校，2700 多在册学生，260 多名教职员工。因现任总校长即将卸任退休，特向社会诚征总校长人选。候选人必须具备大学本科或更高的学历，拥有卓越的领导管理能力和出众的人际交流能力，中英双语流利，热心教育和公益事业。具有教学和教育管理经验的专业人士优先。

详细的职位描述请访问学校网页：www.houstonhuaxia.org。

有意竞聘的专业人士，请将简历发至
yvonne.chen@houstonhuaxia.org。

Search for General Principal

Hua Xia Chinese School (HXCS), the largest Chinese School in the Greater Houston Area, is currently seeking a qualified General Principal to succeed the incumbent who is retiring in July 2024. With a 30-year history, HXCS operates eight campuses in the Greater Houston Area and a total enrollment of over 2700 students and 260 teaching and administrative members.

The ideal candidate must possess a bachelor's degree or higher educational credential, demonstrate strong leadership and management capabilities, exhibit excellent interpersonal and communication skills, and be fluent in both Chinese and English. Additionally, candidates should have a willingness to work for the best interest of the community. Experience in teaching and educational administration is highly desirable.

To learn more about the position and HXCS, please visit www.houstonhuaxia.org, where a detailed job description is posted. Interested candidates should send their resumes to yvonne.chen@houstonhuaxia.org.